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Abstract (en)
The invention relates to a single-base high-pressure discharge lamp whose discharge vessel (4) is completely surrounded by a heat concentration
tube (10) and which is arranged inside an outer bulb (1). The ends (11) of the heat concentration tube (10) are pinched closed over the lamp current
supply leads (7) projecting out of the discharge vessel (4). The heat concentration tube (10) is mounted in this way. Flat parts (7a) of the current
supply leads (7) in the region of the pinched ends (11) serve as an anti-rotation element. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine einseitig gesockelte Hochdruckentladungslampe, deren Entladungsgefäß (4) vollständig von einem Wärmestaurohr
(10) umgeben wird, und das innerhalb eines Außenkolbens (1) angeordnet ist. Die Enden (11) des Wärmestaurohrs (10) sind über den aus dem
Entladungsgefäß (4) herausragenden Lampenstromzuführungen (7) zugequetscht. Auf diese Weise wird das Wärmestaurohr (10) gehaltert.
Anflachungen (7a) der Stromzuführungen (7) im Bereich der Quetschenden (11) dienen als Verdrehsicherung. <IMAGE>
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